

Physics Resident**Résident en physique**

Job ID: 103750
Posting Dates: 12/11/2024 - 12/17/2024
Department: ORCC-Clinical Ed Med Physics
Regular/Temporary: Temporary
Full/Part time: Full-Time
Number of Vacancies: 2
Position Number: 00027372, 00060238
Job Code: 200104
Salary Range: 36.372 - 37.972 Hour

Numéro emploi: 103750
Dates d'affichage: 12/11/2024 - 12/17/2024
Service: Oncologie- Form.cl. Phys.médec
Permanent/temporaire: Temporaire
Temps plein/partiel: Temps plein
Nombre de postes vacants: 2
Numéro de poste: 00027372, 00060238
Code du Poste: 200104
Échelle salariale: 36.372 - 37.972 Heure

Position Information

This position is to establish competence in the theory and practice of radiation oncology physics.

Temporary until approximately September 02, 2027.

Additional information about the position may be obtained from: Lesley Buckley, Ph.D., FCCPM, Program Director - TOH Radiation Oncology Physics Residency Program, lbuckley@toh.ca and our program website: <https://med.uottawa.ca/radiology/divisions/medical-physics/education/residency-program>

This program participates in the MedPhys match. Qualified applicants should submit a CV package (single document) that includes a cover letter, CV, status in Canada, names of three professional referees, and academic transcripts by January 31, 2025.

Rotation/Shifts

Days, 8 hour shifts.

*For information purposes only - The Hospital reserves the right to change.

Basic Requirements

- Postgraduate degree from a CAMPEP accredited medical physics program;
- Demonstrated positive work and attendance record;
- Eligible to work in Canada.

Preferred Qualifications

- Ph.D. in Medical Physics;
- Established research record.

Interested? Apply today!

Please submit your online application by 11:59 p.m. EST the day the job posting closes. It is mandatory that you provide a thoroughly completed application with all the necessary information to help us determine whether you meet the qualifications as outlined on the job posting. Failure to do so will result in being screened out of the competition. Thank you for your cooperation and assistance.

All TOH staff are accountable for providing quality and safe care to patients. The Ottawa Hospital is an equal opportunity employer. Upon request, accommodations due to a disability are available throughout the recruitment process

Information sur le poste

Ce poste est pour démontrer des compétences théoriques et pratiques en ce qui à trait à la physique de la radio-oncologie.

Poste temporaire jusqu'au 2 septembre 2027, approximativement.

Des renseignements supplémentaires sur ce poste peuvent être obtenus auprès de Lesley Buckley, Ph.D., FCCPM, Directrice de programme - Programme de résidence en Physique de la Radio-Oncologie de l'Hôpital d'Ottawa, lbuckley@toh.ca et sur notre site Web: <https://med.uottawa.ca/radiology/divisions/medical-physics/education/residency-program>

Ce programme participe au MedPhys Match. Les candidats qualifiés doivent soumettre un dossier CV (un seul document) qui comprend la lettre de présentation, le CV, le statut au Canada, le nom des trois référents professionnels et les relevés de notes. Le dossier doit être soumis au plus tard le 31 janvier 2025.

Rotation/Quarts de travail

De jour, quarts de 8 heures.

*A titre d'information seulement - L'Hôpital se réserve le droit de modifier ces conditions.

Exigences

- Diplôme d'études supérieures d'un programme de physique médicale accrédité par CAMPEP;
- Assiduité et travail reconnu;
- Admissible à travailler au Canada.

Atouts

- Doctorat, Physique médicale ;
- Excellent dossier en matière d'activités cliniques.

Intéressé? Postulez maintenant

Pour postuler, envoyez votre demande d'emploi au plus tard à 23 h 59 (heure normale de l'Est) le jour de la date de clôture. Pour nous aider à déterminer si vous avez les compétences requises, veuillez fournir tous les renseignements nécessaires. Autrement, votre candidature sera rejetée. Nous vous remercions de votre collaboration.

Tous les membres du personnel de l'Hôpital sont responsables d'offrir des soins sécuritaires de qualité aux patients. L'Hôpital d'Ottawa souscrit au principe d'équité en matière d'emploi. Il offre sur demande aux personnes ayant une incapacité des mesures d'adaptation dans le cadre du processus de recrutement.